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Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 111 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
tillæg til lov om beskyttelse af bier mod giftige 
plantebeskyttelsesmidler. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
708). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 112 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om 
ændringer i lov om embedslægevæsenets ord- 
ning. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
708). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 113 stemmer. 

Formanden; Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den følgende sag på dagsordenen var: 

Tredje behandling af forslag til lov om ud- 
skydelse af revisionen af lov om bekæmpelse af 
kønssygdomme. 

(Anden behandling findes i tidenden sp. 
709). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslaget sattes til forhandling. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslaget 
vedtoges enstemmigt med 113 stemmer. 

Formanden: Lovforslaget vil nu blive til- 
stillet statsministeren. 

Den sidste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til folketings- 
beslutning angående forhøjelse af sygekasse- 
dagpengenes maksimum [af Ragnhild Ander- 
sen m. fl.]. 

(Forslaget til folketingsbeslutning findes 
i tillæg A. sp. 95, fremsættelsen i tidenden 
sp. 329). 

Sagen sattes til forhandling. 

Socialministeren (Strøm): Jeg skal gøre 
nogle få bemærkninger om det forslag til 
folketingsbeslutning om forhøjelse af syge- 
kassedagpengenes maksimum, der her er til 
drøftelse. 

Som det blev nævnt af ordføreren for for- 
slagsstillerne (Ragnhild Andersen) ved frem- 
sættelsen af forslaget, er det ikke et nyt 
spørgsmål, der her rejses. Jeg kan f. eks. 
henvise til, at ordføreren for den social- 
demokratiske gruppe i februar 1953 under 
en debat i tinget om forhøjelse af statens 
tilskud til sygekasserne gik ind for, at 
spørgsmålet blev taget op, og jeg kan 
홢 som også forslagsstillerne gør 홢 henvise 
til, at dette spørgsmål er et af de problemer 
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